
Bayer Zsolt: Hallgasson csak ide egy kicsit
Közzétette: www.flagmagazin.hu (https://www.flagmagazin.hu)

         

 

    Bayer Zsolt: Hallgasson csak ide egy kicsit  

  2023 február 02.  Flag           

Szöveg méret

  
Mentés     

  
  
  

0 

5

Átlag: 5 (1 szavazat)

Mérték   

1. oldal (összes: 3)



Bayer Zsolt: Hallgasson csak ide egy kicsit
Közzétette: www.flagmagazin.hu (https://www.flagmagazin.hu)

    
...Nagykövet úr!

Jó lenne, ha minél el?bb befejezné a hazudozást a nemzetközi sajtóban. A múltkor már kértem önt, ne kergessen
vaddisznót nem létez? barátságunk rózsalugasában. Hallgasson nagyokat, szemlél?djön, olvasson, figyeljen,
tanuljon, és néha próbáljon meg igazat mondani.
Ebben segítségére lehet Richard H. Black virginiai szenátor, az ön honfitársa, vietnami veterán, aki elmondta már
nyáron -ön helyett is- az igazat. Nézze meg, hallgassa meg, és tanuljon - tessék, segítek:

A vietnámi háborús veterán republikánus szerint Putyin mindent megtett, hogy elkerülje a
háborút (VIDEÓ!)

A vietnámi háborút megjárt veterán, Richard H. Black Virginia állami szenátusának volt republikánus szenátora
még nyáron vallott egy videóban arról, hogy sem a NATO-t, sem Amerikát nem érdekli, hogy hány ukrán fog még
meghalni a háborúban, amit egy nagyszer? focimeccshez hasonlított. Elmondta továbbá azt is – amit már korábban
többször is hallhattunk –, hogy az orosz–ukrán háború végér?l Washingtonban fognak dönteni. Valamint azt is
megtudtuk, hogy Putyin mindent megtett annak érdekében, hogy béke legyen, de a NATO nem foglalkozott vele,
és olyan helyzetbe került, hogy kénytelen volt támadni.

Valószín?leg nem véletlen, hogy a f?sodortól eltér? véleményeket leginkább már visszavonult katonák és
politikusok fogalmaznak meg az USA-ban.

Az Amerikai Egyesült Államokat és a NATO-t nem érdekli, hogy mennyi ukrán hal meg. Sem civilek, sem n?k, sem
gyerekek, sem katonák. Minket nem érdekel

– mondta el egy korábbi videóban Richard H. Black volt amerikai szenátor. Hozzáteszi:

Ez egy nagyszer? focimeccs lett. Nekik is van csapatuk, nekünk is van csapatunk. Mi akarunk több pontot szerezni
és nem érdekel minket, hogy mennyi játékosunk nyomorodik meg a játéktéren. A lényeg, hogy mi nyerjünk!

Elmondja továbbá, hogy rengeteg fegyvert szállít Amerika Ukrajnának, és ezzel a Raytheon (amely a rakétákat
gyártja), a Northrop Grumman (amely repül?ket és rakétákat gyárt) és a többi hadiipari vállalat nagy anyagi
haszonra tesz szert. Ennek ellenére úgy látja, hogy Oroszország érvényesülni fog, az ukránok pedig egy kínos
stratégiai helyzetben vannak keleten.

Putyin békét akart

A szenátor szerint Putyin mindent megtett, hogy elkerülje a háborút, a NATO-nak egy béketervet is letett az
asztalra, de nem tör?dtek vele. Az ukránok viszont felfegyverezték magukat és a Donbasz felé vették az irányt. Az
orosz elnök csak ekkor lépett közbe. A szenátor kiemelte továbbá: abból is látszik, hogy Oroszország nem készült
a háborúra, hogy kevesebb katonája volt, mint az ukránoknak, de muszáj volt támadniuk. Elmondta továbbá, hogy
az oroszok szláv testvérüknek tekintik az ukránokat, ezért lehetett olyan felvételeket látni, amelyen ukránok állnak
az orosz tankok útjába, és ahelyett, hogy átmentek volna az embereken, megálltak. A szenátor szerint ezt az
amerikai katonák Vietnámban nem tették volna meg.

Nem akartak nagy utálatot és ellenszenvet kialakítani. ?k hihetetlenül visszafogottak voltak ebben, remélve, hogy a
béke elérhet?

– tette hozzá Richard H. Black. Végezetül megjegyzi: nem gondolja, hogy Ukrajnának bármilyen beleszólása lenne,
hogy béke vagy háború legyen.

A döntés joga a békér?l vagy háborúról Washingtonban van. Amíg mi azt akarjuk, hogy a háború folytatódjon, mi
megvívjuk ezt a háborút az ukránokat proxyként felhasználva, és mi az utolsó ukrán haláláig fogunk harcolni.

Forrás: Pesti Srácok
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Persze, tudom jól, hamarosan ki fog derülni, hogy Richard H. Black virginiai szenátor és vietnámi veterán orosz
ügynök, s?t Putyin fizetett kémje, s?t, Putyin narratíváját ismételgeti.

Mert mindenki orosz ügynök, aki megközelít?leg beszélni mer az igazságról és ki meri ejteni a száján, hogy legyen
béke. Bezzeg maga és az önhöz hasonló megszállottak elmennének a végs?kig, igaz? Ameddig mindennek vége
lesz.
Szóval: álljon el? valami emberivel, nagykövet úr, vagy fogja be a száját...

Az amerikai nagykövet a nemzetközi sajtóban tovább hazudik Magyarország Putyin-barátságáról

David Pressman amerikai nagykövet ezúttal a Politico szerdai cikkében elemezte Orbán Viktor viszonyát
Ukrajnával és a háborúval kapcsolatban. Mint kiemeli, „a magyar kormány politikusai gyakran beszélnek a béke
el?mozdításától, de – a szankciók elítélését?l kezdve az orosz »t?zszüneti« javaslatok elfogadásáig – továbbra is a
Putyin által támogatott nézeteket hangoztatják”.

Mint megjegyzi, szerinte a magyar kormány békefelhívását Vlagyimir Putyinnak kellene címezni.

Forrás: Pesti Srácok

Forrás: Bádog - Bayer Zsolt blogja 
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